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 ZÁPISNICA č.8/2019 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU dňa 12. 09. 2019 

          
       SEDE/446/13265/2019     

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program zasadnutia: 
1.  Úvod 
2.  Informácie z vyšších grémií a úsekov 
3.  Aktuálne úlohy 
4.  Informácie z ústavov a pracovísk 
5.  Rôzne 
6.  Záver  

 
Predložené materiály: 
Na zasadnutie neboli predložené žiadne materiály.  
 
K BODU 1  ÚVOD 
Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. a privítal na zasadnutí 
všetkých členov.   
Následne prítomných oboznámil s programom zasadnutia.  
 

K BODU 2  INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ A ÚSEKOV 
 

Dekan prof. Čambál: 

 informoval o programe zasadnutia Kolégia rektora STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 9.9.2019.  
Vzhľadom k rokovaniu KR STU prítomných požiadal, aby do 19.9.2019 Ing. Ďurišovej, PhD., doručili svoje 
pripomienky k aktuálnemu Pracovnému poriadku STU.  V rámci rozpravy o prerokovaných materiáloch 
poukázal na: 

- návrh novely Organizačného poriadku Univerzitného vedeckého parku STU,  
- novelizáciu pravidiel vydávania publikácií na STU, 
- návrh riešenia správy nehnuteľností STU, 
- ukončenie personálneho auditu na rektoráte Slovenskej technickej univerzity v Bratislave, 
- novú vyhlášku o habilitačných a inauguračných konaniach, ktorá je v platnosti od 1.9.2019. 

 

Prodekan doc. Čička: 
 informoval, že podľa Zákona o VŠ č. 131/2002 Z.z. § 50 odst. 3 vydáva MŠ SR Vyhlášku č. 244/2019 

o sústave študijných  odborov SR platné od 1.9.2019, 
 informoval, že od 1.9.2019  je v prevádzke dvojfaktorová autentizácia v AIS-e na niektoré moduly 

vyžadujúce vyšší stupeň zabezpečenia. Výnimkou, kde sa nebude vyžadovať dvojfaktorová 
autentizácia, bude pravdepodobne len vkladanie oponentských posudkov  záverečných prác 
v prípade externých oponentov. 
 

K BODU 3  AKTUÁLNE ÚLOHY 
 

Uznesenie KD MTF STU  č. 3/2019:          
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo čerpanie dovoleniek zamestnancov MTF STU. Ukladá sa vedúcim 
pracovísk dôsledne sledovať čerpanie dovolenky zamestnancov pracoviska tak, aby bol dodržaný príkaz 
dekana č. 1/2018 na čerpanie dovolenky v roku 2019. Pri zistení nedostatočného čerpania dovolenky môže 
vedúci pracoviska v odôvodnených prípadoch aspoň 14 dní vopred nariadiť zamestnancovi jej čerpanie.  

http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
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Z: v texte                                                                 T: 
priebežne  
 

Uznesenie KD MTF STU  č. 7 /2019:                    splnené 
 

K BODU 4  INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 
 

Prodekan prof. Tanuška: 

 uviedol, že je pripravený interaktívny systém na evidenciu poruchových stavov a opráv na fakulte,  

 informoval o realizácii nového systému na modifikáciu parkovania na fakulte, ktorý by mal byť 
spustený do konca mesiaca september 2019,  

 požiadal o doručenie nápadov a nových myšlienok na požiadavky a novinky, resp. aktivity, ktoré by 
bolo vhodné umiestniť v areáli CAMPUS-u, 

 upozornil na úschovňu bicyklov, ktorá sa nachádza v spojovacej chodbe medzi jedálňou 
a internátom a je zabezpečená kamerovým systémom. 
 

Dekan prof. Čambál: 

 informoval o prebiehajúcej rekonštrukcii priestorov telocvične a problémoch, ktoré pri nej 
spôsobujú nové „zatekajúce“ strechy,  

 upozornil riaditeľov ústavov, že za každého zamestnanca, ktorý si nevyčerpá  dovolenku v  súlade 
s príslušným príkazom dekana, budú pracoviská sankcionované, 
informoval o pozitívnych spätných väzbách na akcie realizované začiatkom septembra 2019  
(MTF UNI- Zaži univerzitu,  Letná univerzita stredoškolákov 2019, Principia Cybernetica, Stretnutie 
katedier a ústavov výrobnej techniky a robotiky) a požiadal riaditeľov ústavov a koordinátorov 
jednotlivých akcií, aby sa poďakovali všetkým zamestnancom, ktorí pri ich zabezpečení odviedli 
perfektnú prácu, 

 uviedol, že podľa Zákona č.224/2019 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č.553/2003 Z.z. 
s účinnosťou od 1.9.2019 sa zvýšil tarifný plat učiteľov vysokých škôl, výskumných a vývojových 

zamestnancov, 

 informoval o aktuálnej finančnej situácii na fakulte, 

 požiadal o doručenie plánov porád, ktoré sa uskutočnia na jednotlivých ústavoch, 

 požiadal o doručenie návrhov pre členstvo v odborových komisiách VEGA. 
 

Doc. Holková: 

 informovala, že  v dňoch 8.-12.7.2019 Materiálovotechnologická fakulta STU v Trnave zorganizovala 
už 4. ročník letnej akadémie v spolupráci s automobilkou Groupe PSA Slovakia a Zväzom 
automobilového priemyslu SR, ktorá bola veľmi pozitívne hodnotená.  

Ing. Buranský, PhD.: 

 položil otázku od garanta študijného programu, či môže doktorand viesť diplomovú prácu ako 
vedúci diplomovej práce.  
 

Dr. Chmelíková: 

 informovala o príprave projektu medzinárodného vyšehradského fondu, 

 uviedla, že v rámci prehlbovania kvalifikácie zamestnancov by radi opätovne otvorili jazykové kurzy 
pre zamestnancov fakulty. 
 

 Predseda AS MTF STU doc. Naď: 

 informoval o termínoch zasadnutia  AS MTF STU, ktoré sa uskutočnia v dňoch 16.10. 2019 
a 27.11.2019. 
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Prof. Važan: 

 informoval o stredoškolskej praxi pre študentov vybraných stredných škôl, ktorá sa uskutočnila 
v priebehu mesiaca jún, 

 požiadal o možnosť uzatvorenia zmluvy medzi MTF STU a Strednou priemyselnou školou dopravnou 
v Trnave, 

 informoval o 42. stretnutí ústavov a katedier automatizácie, kybernetiky a informatiky technických 
vysokých škôl a univerzít z ČR a SR „Principia Cybernetica“, ktoré sa uskutočnilo v dňoch 3.-
5.9.2019, 

 požiadal o  navýšenie finančných prostriedkov pri uzatváraní zmlúv resp. dohôd o vykonaní práce 
pre externých vyučujúcich. 

 

Prodekan doc. Čička: 

 informoval o prebiehajúcich zápisoch na štúdium na MTF STU,  

 uviedol, že po 2.kole prijímacieho konania na bakalárske štúdium na fakultu sa Vedenie MTF STU 
rozhodlo, že neotvorí výučbu v akademickom roku 2019/20 vo Výučbových strediskách v Brezne 
a Leviciach, kvôli nízkemu počtu uchádzačov. 

 uviedol, že dňa 23. 9. 2019 začína zimný semester akademického roku 2019/2020, 

 informoval o úprave školného pre externých doktorandov a pre denné doktorandské štúdium 
v cudzom jazyku  na akademický rok 2020/2021, 

 uviedol, že Inštitút pre výskum práce a rodiny nás požiadal o spoluprácu pri realizácii národného 
výskumu zameraného na problematiku sexuálneho obťažovania študentov a študentiek na 
vysokých školách. 

 

Tajomníčka fakulty Ing. Tibenská: 

 informovala o príprave Smernice dekana na MTF STU: „Príprava, uzatváranie a zverejňovanie zmlúv 
na Materiálovotechnologickej fakulte Slovenskej technickej univerzity v Bratislave so sídlom v 
Trnave“, 

 upozornila na platnú Smernicu dekana č.4/2019: „Vykonávanie finančnej kontroly na 
Materiálovotechnologickej fakulte Slovenskej technickej univerzity v Bratislave so sídlom v Trnave“, 
v rámci ktorej boli aktualizované tlačivá niektorých oddelení  a referátov,  

 informovala, že  v procese identifikácie je taktiež návrh smernice na zabezpečenie verejného 
obstarávania, 

 upozornila na aktuálny stav dotačných finančných prostriedkov na účte fakulty a s tým súvisiacich  
opatrení, 

 predstavila niektoré návrhy pre riešenie nepriaznivej finančnej situácie na fakulte a na nastavené 
optimalizačné riešenia, 

 upozornila na výrazné obmedzenie schvaľovania objednávok na tovary a služby, ktoré by mali byť 
financované z dotačných zdrojov fakulty, 

 riaditeľku a riaditeľov ústavov požiadala o identifikáciu tovarov a služieb, ktoré by mali byť 
uhradené z dotačných finančných prostriedkov. Zoznam tovarov a služieb je potrebné doručiť na 
adresu: alica.tibenska@stuba.sk do 16.9.2019. 

 

Prodekanka doc. Gerulová: 

 poďakovala za prezentácie ústavov a spoluprácu všetkým zainteresovaným pri organizácii LUS 2019, 

 uviedla, že v oblasti propagácie štúdia pripravuje harmonogramom akcií, 

 informovala o aktualizácii označenia budov fakulty, 

 požiadala prítomných, aby v rámci 4. ročníka trnavského participatívneho rozpočtu podporili projekt 
„MESTTSKÉ FČELY“ a  „Festival univerzít“, 

 požiadala riaditeľov ústavov, aby priebežne nahlasovali  exkurzie a iné aktivity na OPOM, 

 uviedla, že v nasledujúcich dňoch bude zamestnancom doručený dotazník, kde môžu vyjadriť svoj 
záujem o darovanie krvi. 
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Prof. Soldán: 

 poukázal na ukončenie interného členstva profesora Baloga vo Vedeckej rade MTF STU. 
 

Prof. Čaplovič: 

 informoval, že UMAT je v rámci programu Interreg zapojený  do 2 projektov, 

 uviedol, že od 1. 10. 2019 nastupuje na UMAT  na študijný pobyt SAIA  študentka PhD. štúdia, 

 upozornil na nedôstojné správanie referentky na ekonomickom oddelení, 

 poďakoval vedúcej ekonomického oddelenia Ing. Matejovej a tajomníčke fakulty Ing. Tibenskej za 
proaktívny prístup a ekonomickú podporu pri podávaní projektu. 
 

Doc. Riedlmajer: 

 informoval o príprave podpisu zmluvy pri projekte Teaming, 

 informoval o zahraničnej návšteve z Talianska a o postdoktorandskom pobyte, ktorý je financovaný 
zo zdrojov STU (India). 

 
 

K BODU 5  ZÁVER 
Dekan fakulty prof. Čambál sa poďakoval prítomným členom kolégia dekana za účasť na zasadnutí a ukončil 
zasadnutie. 
 
 
 
Termíny najbližších zasadnutí grémií MTF STU: 
 

18. 09. 2019 Zamestnanecká rada MTF STU 

24. 09. 2019 Vedenie MTF STU 

08. 10. 2019 Vedenie MTF STU 

10. 10. 2019 Vedecká rada MTF STU 

16. 10. 2019 Akademický senát MTF STU 

17. 10. 2019  Kolégium dekana MTF STU 
 

 
 
Zapísala: 12. septembra 2019    Overil: 17. septembra 2019 
 
 
................................     ................................................  
Ing. Ivona Remenárová     prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. 
                dekan MTF STU  
 
 
                                                        

 
 
 
 
    


